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Met deze 7e Nieuwsbrief willen we je graag op de hoogte houden van ontwikkelingen in de wijk. 
 
Bussen 
Wat is er gebeurd? 

• We hebben diverse brieven verstuurd naar raad en B&W. Tot nu toe zonder veel resultaat.  
• We hebben ingesproken op Informeren en Ontmoeten. Dit heeft tot een motie geleid die niet 

is aangenomen. 
• We onderhouden contact met politieke partijen om ons belang te steunen. En hebben 

diverse partijen al op bezoek gehad: Paul Kagie (Leefbaar ’s-Hertogenbosch), Will Hoeben 
(Bossche Groenen), René van de Kerkhof (D66). Binnenkort komt GroenLinks tijdens de 
ochtendspits.  

• We hebben contact gehad met de Fietsersbond. Ze zijn komen kijken en beraden zich nog of 
ze onze handtekeningactie richting Arriva* steunen. 

• Met de ‘busgroep’ verdiepen we ons in gezondheidsissues zoals fijnstof. Zo hebben we ook 
fijnstof gemeten. Voor én na de komst van de extra bussen. De nulmeting (voor) en eerste 
meting fijnstof na de wijziging van de dienstregeling zijn geanalyseerd. Er is sprake van een 
verdubbeling van de gemeten waarden.  

 
Wat gaat er gebeuren: 

• De gemeente en NS zijn in onderhandeling om de NS- en congresbussen te verplaatsen naar 
de westzijde van het station (achterkant).  

• We gaan raadsfracties bellen en verzoeken een vrije busbaan op de Onderwijsboulevard als 
alternatief te onderzoeken bij de ontwikkeling van de spoorzone. 

• Enkele leden van de busgroep zijn acties aan het voorbereiden. 
• We hebben op 28 maart een gesprek met Riekje Bosch, de wijkmanager over 

vervolgstappen.  
 
*Handtekeningactie Arriva 
Het grootste risico voor Arriva is als de bussen niet meer op tijd kunnen rijden. Op dit moment respecteren 
de chauffeurs de voorrangregels voor fietsers niet. Als ze dit wel zouden doen ontstaat er veel vertraging in 
het reisschema. We willen de chauffeurs oproepen zich aan de voorrangsregels te houden. En ook de 
fietsers voorrang te verlenen. Hiervoor verzamelen we handtekeningen. Waarmee we direct naar de 
chauffeurs gaan.  

 
 
Herinrichting Koningsweg tot Oranje Boulevard 
Wat is er gebeurd? 

• We hebben een derde (en laatste) bijeenkomst gehad met de werkgroep en de gemeente. 
Het was bij deze bijeenkomst niet duidelijk wat de uitgangspunten van het ontwerp zouden 
worden.  

• Met vier bewoners hebben we daarom nog een gesprek gehad met de projectorganisatie 
van de gemeente. In het voorlopig ontwerp blijken onze wensen onvoldoende verankerd.  

• Wij hebben daarom onze wensen en alternatieven in het ontwerp nogmaals per brief naar de 
wethouder en de projectorganisatie gestuurd.  

• In een gesprek met het hoofd afdeling Leefomgeving en wijkraad Binnenstad/BLB hebben we 
ook nogmaals onze wensen voor geluidsarm asfalt onder de aandacht gebracht.  
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Wat gaat er gebeuren: 

• De berekeningen van geluid, trillingen en fijnstof worden pas eind maart begin april verwacht. 
• Er komt nog een bijeenkomst van de gemeente waar alle bewoners voor worden 

uitgenodigd en waar het uiteindelijke plan gepresenteerd wordt. Hierop kan iedereen dan 
nog een laatste keer reageren.  

 
Op 8 april spreken we in bij Informeren en Ontmoeten over onze asfalt-wens. We willen geen 
klinkers. Je kunt je betrokkenheid tonen door hierbij aanwezig te zijn op de publieke tribune. Hoe 
meer mensen hoe duidelijker onze wens! 19u00 Raadszaal. Zie voor nadere informatie: https://s-
hertogenbosch.raadsinformatie.nl op datum 8 april.  

 
Deelauto 

• We zijn niet gekozen voor de provinciale proef voor een deelauto 
• We zijn met de gemeente in goed overleg om zo’n proef alsnog te realiseren 
• Je kunt je hier nog steeds voor aanmelden bij  liza.veltman@gmail.com   

 
Isolatie monumenten, gasvrije wijken 

• De gemeente is aan het inventariseren welke wijken gezamenlijk gasvrij kunnen worden.  
• De eerste stap wordt een informatieavond over het isoleren van monumenten  

 
Goederentrein? Nee 

• Het comité Goederentrein? Nee wil een krachtig geluid richting de overheid laten horen over 
het geplande goederentrein racé Meteren-Boxtel. Met een petitie wil Goederentrein? Nee 
duidelijk maken dat intensief goederenvervoer niet thuishoort in dichtbevolkte woonwijken – 
waaronder ook onze wijk - en dat gemeenten én bewoners langs dit tracé tegen dit 
peperdure project zijn. 

 
______________________________________ 
Dit is de laatste nieuwsbrief die u ontvangt. Wilt u de nieuwsbrief in de toekomst blijven ontvangen, 
meldt u zich dan opnieuw aan via: 
dedraakvantzand@outlook.com 

U kunt de petitie lezen en ondertekenen via deze link:   
https://petities.nl/petitions/stop-project-meteren-boxtel-geen-goederentreinen-door-onze-
woonbuurten?locale=nl 


